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ZAB.0022.44.2020 

 

Protokół nr 110/20 

z posiedzenia Zarządu Powiatu we Włocławku 

w dniu 21 września 2020 r.  
 

Starosta Włocławski Pan Roman Gołębiewski o godzinie 8
05 

otworzył posiedzenie Zarządu 

Powiatu we Włocławku, powitał wszystkich zebranych. Starosta stwierdził, że w obradach 

Zarządu, uczestniczy 5 członków Zarządu, co wobec ustawowego składu Zarządu Powiatu 

wynoszącego 5 osób stanowi wymagane quorum. Lista obecności członków Zarządu Powiatu 

oraz zaproszonych osób stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął porządek obrad, który przedstawiał się następująco: 

 

1. Otwarcie posiedzenia Zarządu Powiatu we Włocławku, stwierdzenie quorum oraz 

przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie Protokołu nr 109/20 z dnia 18 września 2020 r.  

3. Rozpatrzenie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmiany Regulaminu 

Organizacyjnego Domu Pomocy Społecznej w Kowalu. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia opinii dla 

inwestycji „Przebudowa i rozbudowa drogi gminnej w miejscowości Jaranówek, gm. 

Brześć Kujawski”. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia opinii dla 

inwestycji „Przebudowa i rozbudowa drogi gminnej w miejscowości Brzezie, gm. 

Brześć Kujawski”. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia opinii dla 

inwestycji „Budowa drogi gminnej pomiędzy ul. Bł. D. Jędrzejewskiego, a ul. Polną”. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia opinii dla 

inwestycji pn.: „Budowa drogi gminnej pomiędzy ulicą Kościuszki a ulicą Grodzką w 

mieście Kowal”. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia opinii dla 

inwestycji „Przebudowa i rozbudowa ulicy Szkolnej  w Kowalu”. 

9. Wyrażenie zgody na złożenie wniosku „Nowe kwalifikacje i dodatkowe uprawnienia 

motorem rozwoju mieszkańców regionu” w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Woj. Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014-2020, poddziałanie 10.4.2 

Edukacja dorosłych na rzecz rynku pracy – po zakończonych negocjacjach. 

10. Podjęcie rozstrzygnięć w sprawie zbędnego sprzętu po zlikwidowanym ZS im. Wł. 

Reymonta w Chodczu. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie określenia założeń do 

projektu budżetu Powiatu Włocławskiego na 2021r., przyjęcia wzorów formularzy do 

opracowania budżetu oraz do projektu wieloletniej prognozy finansowej na rok 2021 

i lata następne. 

12. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającego  uchwałę  w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2020-

2027.  

13. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającego  uchwałę  w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2020. 

14. Sprawy różne. 

15. Zakończenie obrad. 
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Ad. 2 

Zarząd Powiatu jednogłośnie, po zapoznaniu przyjął Protokół nr 109/20 z dnia 18 września 

2020 r.  

 

Ad. 3 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Piotr Zbonikowski – dyrektor Domu Pomocy 

Społecznej w Kowalu. Poinformował członków Zarządu, że zgodnie z pismem Wojewody 

Kujawsko-Pomorskiego z dnia 23 lipca 2020 r., Powiatowi Włocławskiemu przyznano kwotę 

29.443 zł na bieżące utrzymanie 5 nowych miejsc w Środowiskowym Domu Samopomocy 

w Kowalu od miesiąca października 2020 r. W celu zachowania wskaźnika zatrudnienia 

pracowników zespołu wspierająco-aktywizującego przy zwiększeniu liczby miejsc o 5 należy 

zwiększyć zatrudnienie pracowników o 1 etat na stanowisku terapeuty (środki na 

wynagrodzenie, składki ZUS i FP zostaną pokryte z ujętego w planie wzrostu wynagrodzeń 

od miesiąca stycznia 2020r.,  a wydatkowane od miesiąca lipca 2020 r.)Środowiskowy Dom 

Samopomocy jest przeznaczony dla osób z niepełnosprawnością intelektualną i chorobami 

psychicznymi, spełnia wszelkie wymagane standardy. W zajęciach uczestniczy 35 osób 

z terenu powiatu włocławskiego. Zwiększenie liczby miejsc o 5 wynika z dużego 

zainteresowania i idącego za tym zapotrzebowania na tego rodzaju usługi specjalistyczne.  

Wraz ze zwiększeniem liczby uczestników do 40  koniecznym jest, w celu zapewnienia 

wysokiej jakości usług zatrudnienie dodatkowego terapeuty. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę nr 303/20 w sprawie zmiany Regulaminu 

Organizacyjnego Domu Pomocy Społecznej w Kowalu. 

 

Ad. 4 

Wprowadzenia do tematu dokonała pan Krzysztof Górecki – kierownik Referatu 

Administracji Architektoniczno – Budowlanej. Poinformował członków Zarządu, że w dniu 

08 września 2020 r. wpłynęło pismo pełnomocnika Pana Tomasza Smolińskiego 

prowadzącego firmę Biuro Inżynierskie „TeeS” z Włocławka, do występowania w imieniu 

Gminy Brześć Kujawski w sprawach formalno-prawnych dotyczących opracowania 

dokumentacji projektowej dla zadania pn. „Rozbudowa i przebudowa drogi w m. Brzezie, 

działka nr  37” do Zarządu Powiatu we Włocławku o wydanie opinii, wymaganej art. 11b ust. 

1 ustawy z dnia 10 kwietnia 2003r. o szczególnych zasadach przygotowania i realizacji 

inwestycji w zakresie dróg publicznych, w odniesieniu do inwestycji „Przebudowa 

i rozbudowa drogi gminnej w miejscowości Jaranówek, gm. Brześć Kujawski”. Pełnomocnik 

dokonał korekty wniosku w dniu 15 września 2020r.  Projektowana droga gminna o długości 

954,00 mb rozpoczyna się od skrzyżowania z drogą gminną -  działka nr ew. 56, obręb 

ewidencyjny Gustorzyn gm. Brześć Kujawski w km 0+000,00, kończy się w km ca 0+954,00 

w działce budowlanej nr 35 w obrębie ew. Jaranówek, gm. Brześć Kujawski. W związku 

z powyższym, zgodnie z art. 11b ust. 1 ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 r. o szczególnych 

zasadach przygotowania i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych, Zarząd Powiatu 

opiniuje pozytywnie realizację przedmiotowej inwestycji drogowej. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 
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Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę nr 304/20 w sprawie wyrażenia opinii dla 

inwestycji „Przebudowa i rozbudowa drogi gminnej w miejscowości Jaranówek, gm. Brześć 

Kujawski”. 

 

Ad. 5 

Wprowadzenia do tematu dokonała pan Krzysztof Górecki – kierownik Referatu 

Administracji Architektoniczno – Budowlanej. Poinformował członków Zarządu, że w dniu 

09 września 2020 r. wpłynęło pismo uzupełnione korektą z dnia 15 września 2020 r.                           

Burmistrza Brześcia Kujawskiego, reprezentowanego przez pełnomocnika Pana Tomasza                    

Smolińskiego do Zarządu Powiatu we Włocławku o wydanie opinii, wymaganej art. 11b ust. 

1 ustawy z dnia 10 kwietnia 2003r. o szczególnych zasadach przygotowania i realizacji 

inwestycji w zakresie dróg publicznych, w odniesieniu do inwestycji „Przebudowa 

i rozbudowa drogi gminnej w miejscowości Brzezie, gm. Brześć Kujawski”. Omawiana droga 

gminna zlokalizowana jest w miejscowości Brzezie przy drodze wojewódzkiej nr  DW 270. 

Inwestycja będzie polegać na budowie nawierzchni drogi wraz z poboczami i zjazdami na 

posesje i pola. Woda deszczowa będzie odprowadzona na teren zielony. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę nr 305/20 w sprawie wyrażenia opinii dla 

inwestycji „Przebudowa i rozbudowa drogi gminnej w miejscowości Brzezie, gm. Brześć 

Kujawski”. 

 

Ad. 6 

Wprowadzenia do tematu dokonała pan Krzysztof Górecki – kierownik Referatu 

Administracji Architektoniczno – Budowlanej. Poinformował członków Zarządu, że w dniu 

08 września 2020 r. wpłynęło pismo Burmistrza Miasta Kowal, reprezentowanego przez 

pełnomocnika Pana Tomasza Smolińskiego – właściciela Biura Inżynierskiego „TeeS” 

z Włocławka do Zarządu Powiatu o wydanie opinii, wymaganej art. 11b ust. 1 ustawy z dnia 

10 kwietnia 2003r. o szczególnych zasadach przygotowania i realizacji inwestycji w zakresie 

dróg publicznych, w odniesieniu do inwestycji „Budowa drogi gminnej pomiędzy ul. Bł. D. 

Jędrzejewskiego, a ul. Polną”. Projektowana nowa ulica o długości ca 323 mb rozpoczyna się 

skrzyżowaniem z ulicą Jędrzejewskiego (droga gminna nr 191819C) a kończy się 

skrzyżowaniem z ulicą Polną (droga gminna nr 191837C).  Inwestycja polega na budowie 

nowej ulicy o nawierzchni z kostki brukowej, szerokość ulicy równa 6,00 m, jednostronnego 

chodnika o szerokości stałej równej 2,00 m oraz zjazdów do posesji o szerokości 5,00m. 

Woda deszczowa zostanie odprowadzona do projektowanej kanalizacji deszczowej. 

Pochylenie poprzeczne ulicy obustronne daszkowe równe 2,00% skierowane do zewnątrz. 

Celem uporządkowania terenu osiedla konieczne jest wyznaczenie pasa drogowego, dla 

którego niezbędny jest podział działek. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 
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Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę nr 306/20 w sprawie wyrażenia opinii dla 

inwestycji „Budowa drogi gminnej pomiędzy ul. Bł. D. Jędrzejewskiego, a ul. Polną”. 

 

Ad. 7 

Wprowadzenia do tematu dokonała pan Krzysztof Górecki – kierownik Referatu 

Administracji Architektoniczno – Budowlanej. Poinformował członków Zarządu, że w dniu 

08 września 2020 r. wpłynęło pismo od pana Tomasza Smolińskiego – właściciela Biura 

Inżynierskiego „TeeS”, z Włocławka będącego pełnomocnikiem zarządcy drogi Burmistrza 

Miasta Kowal do Zarządu Powiatu we Włocławku o wydanie opinii, wymaganej art. 11b ust. 

1 ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 r. o szczególnych zasadach przygotowania i realizacji 

inwestycji w zakresie dróg publicznych, w odniesieniu do inwestycji pn.: „Budowa drogi 

gminnej pomiędzy ulicą Kościuszki a ulicą Grodzką w mieście Kowal”. Projektowana droga 

gminna o długości ca 324 mb rozpoczyna się skrzyżowaniem z ulicą Kościuszki (droga 

gminna nr 191828C) a kończy się skrzyżowaniem z ulicą Grodzką (droga gminna nr 

191804C).  

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę nr 307/20 w sprawie wyrażenia opinii dla 

inwestycji pn.: „Budowa drogi gminnej pomiędzy ulicą Kościuszki a ulicą Grodzką w 

mieście Kowal”. 

 

Ad. 8 

Wprowadzenia do tematu dokonała pan Krzysztof Górecki – kierownik Referatu 

Administracji Architektoniczno – Budowlanej. Poinformował członków Zarządu, że w dniu 

08 września 2020 r. wpłynęło pismo Pana Tomasza Smolińskiego- właściciela  Biura 

Inżynierskiego „TeeS” z Włocławka, pełnomocnika Burmistrza Miasta Kowal z dnia 

08 września 2020 r. do Zarządu Powiatu o wydanie opinii, wymaganej art. 11b ust. 1 ustawy 

z dnia 10 kwietnia 2003r. o szczególnych zasadach przygotowania i realizacji inwestycji 

w zakresie dróg publicznych, w odniesieniu do inwestycji „Przebudowa i rozbudowa ulicy 

Szkolnej w Kowalu”. W dniu 15 września 2020 r. oraz 16 września 2020 r. pełnomocnik Pan 

Tomasz Smoliński złożył korekty do pisma dot. określenia zmian w dotychczasowej 

infrastrukturze zagospodarowania terenu. Projektowana ulica Szkolna, działka o nr ewid. nr 

1199 (droga gminna nr 191842C) o długości 292 mb rozpoczyna się skrzyżowaniem z ulicą 

Kołłątaja, działka o nr ewid. 979 (droga powiatowa nr 2943C) a kończy się skrzyżowaniem 

z ulicą Piwną, działka o nr ewid. 1005 (droga gminna nr 191809C). Inwestycja polegać będzie 

na wymianie nawierzchni ulicy, chodników i zjazdów, wymianie krawężników, regulacji 

wysokości istniejących chodników i zjazdów oraz budowie wyniesionego skrzyżowania 

z ulicą Sadową  działka o nr  ewid. 1198 zjazdów. Inwestycja realizowana będzie 

z wykorzystaniem istniejącej podbudowy, wymieniona zostanie warstwa ścieralna 

nawierzchni. Szerokość ulicy stała równa 6,20 m, obustronny chodnik o szerokości zmiennej 

1,60 m. – 2,50 m. Geometria ulicy, chodników i zjazdów pozostaje bez zmian. Woda 

deszczowa zostanie odprowadzona do istniejącej kanalizacji deszczowej tak jak do tej pory. 

Pochylnie poprzeczne obustronne daszkowe równe 2,00% skierowane do zewnątrz. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 
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Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę nr 308/20 w sprawie wyrażenia opinii dla 

inwestycji „Przebudowa i rozbudowa ulicy Szkolnej  w Kowalu”. 

 

Ad. 9 

Wprowadzenia do tematu dokonała pani Agata Wojtkowska – członek zarządu. 

Poinformowała pozostałych członków Zarządu, że wniosek składany jest po zakończonych 

negocjacjach, zgodnie z treścią porozumienia z 19 grudnia 2019 r. przez Powiat Włocławski 

jako Partnera Wiodącego oraz Syntea Spółka Akcyjna, z Lublina i Powiat Rypiński. Urząd 

Marszałkowski Województwa Kujawsko-Pomorskiego ogłosił projekt konkursowy w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-

2020, poddziałanie 10.4.2 Edukacja dorosłych na rzecz rynku pracy. Przedmiotem konkursu 

są projekty przyczyniające się do uzyskiwania i uzupełniania wiedzy, umiejętności 

i kwalifikacji zawodowych przez osoby dorosłe należące do grup defaworyzowanych na 

rynku pracy poprzez udział w kwalifikacyjnych kursach zawodowych, kursach umiejętności 

zawodowych oraz innych formach pozaszkolnych. W ramach konkursu przewidziano 

następujący typ projektu: realizacja pozaszkolnych form kształcenia ustawicznego służących 

nabywaniu, podnoszeniu, uzupełnieniu wiedzy, umiejętności, kompetencji lub kwalifikacji 

poprzez kwalifikacyjne kursy zawodowe, kursy umiejętności zawodowych i kursy 

umożliwiające uzyskiwanie i uzupełnianie wiedzy, umiejętności i kwalifikacji zawodowych. 

Wnioskowana łączna wysokość projektu to 17.439.136 zł, z czego dla Powiatu 

Włocławskiego przypada 8.432.976 zł. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

Zarząd Powiatu jednogłośnie wyraził zgodę na złożenie wniosku „Nowe kwalifikacje 

i dodatkowe uprawnienia motorem rozwoju mieszkańców regionu” w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Woj. Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014-2020, 

poddziałanie 10.4.2 Edukacja dorosłych na rzecz rynku pracy – po zakończonych 

negocjacjach. 

 

Ad. 10 

Wprowadzenia do tematu dokonała pani Grażyna Wilińska – dyrektor Powiatowego Centrum 

Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Lubieńcu. Poinformowała członków zarządu, że 

została przygotowana informacja dotycząca propozycji nieodpłatnego przekazania mienia 

ruchomego po byłym Zespole Szkół w Chodczu. Część rzeczy została zakwalifikowana do 

przekazania jednostkom organizacyjnym powiatu, a częściowo do likwidacji. Do Starostwa 

Powiatowego przekazane zostaną narzędzia i klucze, które mogą być wykorzystane do 

bieżących napraw, a wymienione zostały w załączniku nr 1 do przedłożonej informacji. 

Wartość tych środków wynosi 21.984 z ł, jednak jest to wartość księgowa, ale ta wartość 

została umorzona i wynosi 0 zł. Natomiast Ciągnik Ferguson zostanie przekazany do 

Powiatowego Zarządu Dróg w Jarantowicach. W załączniku nr 3 wpisano 3 tony ekogroszku 

dla ZS w Lubrańcu – Marysinie, ponieważ było pismo od dyrektora Zespołu. Załącznik nr 4 

określa środki, na które została złożona do Starostwa Powiatowego prośba Urzędu Miasta i 

Gminy Chodecz. Znalazły się tam meble kuchenne, stoły, krzesła, kuchnie elektryczne, 

patelnie elektryczne, regały na książki, itp., ale to są bardzo stare rzeczy, nieprzedstawiające 
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większej wartości. O ile Zarząd Powiatu wyrazi zgodę, to przedmioty zostaną przekazane do 

Urzędu Miasta i Gminy Chodecz.  

Starosta podniósł, że toczyły się długie dyskusje w temacie, gdzie i jakiej naszej jednostce 

przekazać te rzeczy, ale nie było większego zainteresowania. Budynki po byłej szkole trzeba 

opuścić, dlatego  o ile jest zapotrzebowanie to należy przekazać przedmioty stowarzyszeniom, 

czy innym organizacjom. Jeżeli samorząd Chodcza jest zainteresowany, to należy przekazać, 

aby władze mogły rozdać organizacjom. Są to rzeczy zbędne, pozostałe jednostki powiatu nie 

wyraziły chęci przejęcia tych przedmiotów, dlatego jak najszybciej trzeba je przekazać 

według próśb, jakie zostały złożone do Starostwa Powiatowego.  

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie wyraził zgodę na przekazanie mienia ruchomego na rzecz 

Starostwa Powiatowego we Włocławku, Powiatowego Zarządu Dróg we Włocławku zs. w 

Jarantowicach oraz Zespołu Szkół w Lubrańcu – Marysinie na podstawie załącznika nr 1, 

nr 2 i nr 3.  

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie wyraził zgodę na nieodpłatne przekazanie protokołem 

zdawczo – odbiorczym na rzecz Gminy Chodecz mienia ruchomego Powiatu Włocławskiego 

z Powiatowego Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Lubieńcu, na 

podstawie załącznika nr 4. 

 

Ad. 11 

Wprowadzenia do tematu dokonała pani Jolanta Sakowska – Skarbnik Powiatu. 

Poinformowała członków Zarządu, że Uchwałą Nr XXXIII/372/10 Rady Powiatu z dnia 

30 czerwca 2010 r. w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Powiatu 

Włocławskiego, ustalone zostały obowiązki jednostek organizacyjnych, wydziałów starostwa, 

skarbnika, zarządu powiatu i komisji rady oraz kalendarium obowiązujące w toku prac nad 

projektem budżetu Powiatu Włocławskiego. Zarząd Powiatu przystępując do prac nad 

projektem budżetu Powiatu Włocławskiego na 2021 r. oraz projektem wieloletniej  prognozy 

finansowej Powiatu Włocławskiego  na  rok 2021 i lata następne, przyjmuje  założenia 

i metody kalkulacji zawarte w uchwale oraz  wzory formularzy do opracowania projektu 

budżetu oraz projektu wieloletniej prognozy finansowej na rok 2021 i lata następne. Jeśli 

chodzi o wydatki, to podstawą planowania wydatków budżetowych na 2021 rok jest plan 

i wykonanie wydatków według stanu na dzień 30 września 2020 r. oraz przewidywane 

wykonanie wydatków w 2020 r. z wyłączeniem wydatków o charakterze jednorazowym. 

Wynagrodzenia nauczycieli skalkulowane na podstawie obowiązujących przepisów w tym 

zakresie, planowanego wzrostu dodatków stażowych, dodatków motywacyjnych w wysokości 

4% wykonanych wydatków z zakresu wynagrodzeń zasadniczych nauczycieli za poprzedni 

rok budżetowy, nagrody na DEN - 1% planowanego funduszu płac, (z tego w budżecie 

jednostki uwzględnić nagrody będące w dyspozycji dyrektora w wysokości 0,7%), 

przewidywanych wypłat nagród jubileuszowych, planowanych odpraw emerytalnych, 

awansów zawodowych, jednorazowych dodatków uzupełniających. Wynagrodzenia dla 

pozostałych pracowników zatrudnionych w powiatowych jednostkach organizacyjnych oraz 

Starostwie Powiatowym we Włocławku - skalkulowane na podstawie stawek wynagrodzeń 
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obowiązujących w dniu 30 września 2020 roku, z uwzględnieniem zatwierdzonych zmian 

w regulaminach organizacyjnych jednostek, z uwzględnieniem planowanego wzrostu 

dodatków stażowych, planowanych nagród jubileuszowych, planowanych odpraw 

emerytalnych. Do kalkulacji funduszu wynagrodzeń należy ująć skutki finansowe z tytułu 

wzrostu minimalnego wynagrodzenia do kwoty 2.800 zł (w przeliczeniu na pełen etat), 

wzrostu wynagrodzeń dla pracowników administracji i obsługi w wysokości średnio 200 zł 

brutto na etat oraz utworzenia funduszu nagród dla pracowników w wysokości 3% środków 

na wynagrodzenia osobowe bez nagród jubileuszowych i odpraw emerytalno-rentowych. Po 

dokonaniu analizy otrzymanych wstępnych wskaźników budżetowych i kwot na 2021r. 

od Ministra Finansów, Wojewody Kujawsko-Pomorskiego oraz uzgodnień finansowych 

z Urzędem Miasta we Włocławku, zostaną potwierdzone możliwości wzrostu wynagrodzeń, 

utworzenia funduszu nagród dla pracowników lub nastąpi ich korekta. Dodatkowe 

wynagrodzenie roczne planuje się w wysokości 8,5% sumy wypłaconych wynagrodzeń 

w 2020r., o dodatkowym wynagrodzeniu rocznym dla pracowników sfery budżetowej 

z uwzględnieniem osób uprawnionych oraz z zastosowaniem ustawowych wyłączeń. Składki 

na ubezpieczenie społeczne planuje się w wysokości określonej w art. 22 ustawy z dnia 

13 października 1998 r. o systemie ubezpieczeń społecznych oraz składki na fundusz 

emerytur pomostowych w wysokości określonej w art. 36 ustawy z 19 grudnia 2008r. 

o emeryturach pomostowych. Wpłaty na pracowniczy plan kapitałowy - należy zaplanować 

wpłatę podstawową finansowaną przez podmiot zatrudniający na zasadach określonych 

w ustawie z dnia 4 października 2018r. o pracowniczych planach kapitałowych. Odpis na 

zakładowy fundusz świadczeń socjalnych dla pracowników nie będących nauczycielami 

planuje się zgodnie z ustawą z dnia 4 marca 1994 r. o zakładowym funduszu świadczeń 

socjalnych. Wydatki rzeczowe w Starostwie Powiatowym oraz pozostałych powiatowych 

jednostkach organizacyjnych należy planować na poziomie przewidywanego ich wykonania 

za 2020r. z wyłączeniem wydatków o charakterze jednorazowym. Planowane zadania 

z zakresu administracji rządowej – na podstawie wytycznych przekazanych przez 

odpowiednie organy tej administracji. Służby, inspekcje i straże projekty planów opracowują 

według wytycznych przekazywanych przez jednostki nadrzędne, w tym również wytyczne 

w sprawie wzrostu wynagrodzeń i nagród dla pracowników. Ponadto określono zasady 

składania wniosków do planu budżetu na rok 2021. 

Wicestarosta poprosił, aby nie zmniejszać kwoty na podwyżkę wynagrodzeń w porównaniu 

do roku bieżącego, tylko pozostawić na poziomie 300 zł, jak było w tym roku.  

Pan Starosta odpowiedział, że ten zapis był z nim konsultowany i uważa, że najniższa 

krajowa podniesiona jest o 200 zł, a jest dość niepewna sytuacja, bo nie wiadomo jaki będzie 

zrealizowany PIT w tym roku, dlatego trzeba być ostrożnym. Jednak nic nie stoi na 

przeszkodzie, aby przy projektowaniu budżetu można ten zapis zmienić. Trzeba zauważyć, że 

dla pracowników władza jest dość przychylna, bo i w tamtym roku i w tym trudnym roku 

podwyżki były uruchomione. Być może uda się w wyższej kwocie te podwyżki zrealizować, 

ale te optymistyczne decyzje można będzie podjąć po otrzymaniu wszystkich wskaźników. 

Nie wiadomo, jak będzie wyglądała sytuacja gospodarcza w kraju, jednego można być 

pewnym że w tym roku PIT-u nie uda się zrealizować. Trzeba dodać, że powiat włocławski 

będzie jednym z niewielu samorządów, który przewidział dla pracowników podwyżki. 
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Pan Wicestarosta odpowiedział, że trzyma pana Starostę za słowo, ponieważ pracownicy 

dobrze pracują, pomimo sytuacji epidemiologicznej. Petenci są zadowoleni, nie muszą się 

zapisywać na przyjście do Urzędu, aby załatwić sprawę. Poza tym trzeba mieć na uwadze, 

aby pracownicy nie odeszli do innych firm, gdzie będą lepiej zarabiali. 

Pan Starosta dodał, że uważa podobnie i dlatego podwyżki w ostatnich latach były i ma 

nadzieję, że będą w przyszłym roku, ale trzeba być ostrożnym, a poza tym myśleć też o tym, 

aby spiąć budżety wszystkich jednostek organizacyjnych.  

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę nr 309/20 w sprawie określenia założeń do 

projektu budżetu Powiatu Włocławskiego na 2021r., przyjęcia wzorów formularzy do 

opracowania budżetu oraz do projektu wieloletniej prognozy finansowej na rok 2021 i lata 

następne.  

 

Ad. 12 

Wprowadzenia do tematu dokonała pani Jolanta Sakowska – Skarbnik Powiatu. 

Poinformowała członków Zarządu, że zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej dokonuje 

się poprzez doprowadzenie do zgodności z uchwałą budżetową. Zmiany dotyczą Załącznika 

nr 1 obejmującego dochody i wydatki bieżące, dochody i wydatki majątkowe, wynik budżetu, 

przeznaczenie nadwyżki, sposób sfinansowania deficytu, przychody i rozchody budżetu, 

kwotę długu oraz sposób sfinansowania spłaty długu Załącznika nr 2 w związku 

z wprowadzoną zmianą w realizowanym zadaniu.  

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu zmieniający uchwałę  

Rady Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Włocławskiego na lata 2020 2027.  

 

Ad. 13 

Wprowadzenia do tematu dokonała pani Jolanta Sakowska – Skarbnik Powiatu. 

Poinformowała członków Zarządu, że w wyniku wpływu do Zarządu Powiatu decyzji 

Wojewody Kujawsko-Pomorskiego z dnia 28.08.2020r. oraz wniosków dysponentów 

środków budżetowych: Dyrektora Zespołu Szkół im. Jana Kasprowicza w Izbicy Kujawskiej, 

Dyrektora Powiatowego Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Lubieńcu, 

Dyrektora Zespołu Szkół im. Marii Grodzickiej w Lubrańcu-Marysinie, Dyrektora Placówki 

Opiekuńczo-Wychowawczej „Ostoja” w Lubieniu Kujawskim, Dyrektora Placówki 

Opiekuńczo-Wychowawczej „Przystań” w Lubieniu Kujawskim, Dyrektora Domu Pomocy 

Społecznej w Rzeżewie, Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Wilkowiczkach, Dyrektora 

Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej „Jaś”, Naczelnika Wydziału Edukacji i Spraw 

Społecznych, Naczelnika Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych Starostwa Powiatowego 

we Włocławku, Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg we Włocławsku z/s w Jarantowicach, 

Dyrektora Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowalnego, Dyrektora Powiatowego 

Urzędu Pracy we Włocławku, Wydziału Zarządzania, Administracji i Bezpieczeństwa 

Starostwa Powiatowego we Włocławku, Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie, 
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Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Kurowie, Dyrektora Domu Pomocy Społecznej 

w Kowalu, Dyrektora Zespołu Szkół w Lubrańcu, Dyrektora Zespołu Szkół w Kowalu, 

Głównego Księgowego Starostwa Powiatowego we Włocławsku zaszła konieczność 

dokonania zmian w planach dochodów i wydatków na podstawie decyzji wojewody oraz 

dysponentów środków budżetowych. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu zmieniający uchwałę  

Rady Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na 

rok 2020.  

 

Ad. 14 Sprawy różne 

Nie było spraw omawianych w tym punkcie porządku obrad. 

Ad. 15 

Starosta, po wyczerpaniu porządku obrad, o godzinie 8
25

 dokonał zamknięcia posiedzenia 

Zarządu Powiatu we Włocławku, dziękując wszystkim za przybycie.  

                                                                                                                        

             

                                                       Podpisy Członków Zarządu Powiatu 

 

                                                               Roman Gołębiewski       .............................................. 

 

                                                               Jan Ambrożewicz          ..……………………………. 

 

                                                               Agata Wojtkowska         ....………………………….. 

 

                                                               Jacek Jabłoński             ..……………………………. 

 

                                                           Grzegorz Śledziński      .……………………………..     
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Elżbieta Insadowska 

 
 


